
 

 

Výbor pro výchovu a vzdělávání ZHMP 
zápis z jednání ze dne 18. 3. 2013 

 
 

Jednání Výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP (dále jen „výbor“) se 
uskutečnilo dne 18. 3. 2013 v zasedací místnosti Nová rada, budovy Magistrátu 

hl. m. Prahy, jednání bylo zahájeno v 15:00 hod. a ukončeno v 16:30 hod.  
Jednání řídila předsedkyně výboru Andrea Vlásenková. 

 
 
 

Přítomní členové výboru: 
Andrea Vlásenková  
Mgr. Petr Bříza 
Mgr. Ivan Kabický 
Mgr. Albert Kubišta (odchod 15,55 hod., příchod 16,00 hod.) 
Mgr. Ludmila Štvánová 
Mgr. Nataša Šturmová 
Mgr. Marta Semelová 
Ing. Antonín Weinert,CSc. 
 
Petra Pechová (zapisovatelka) 
 
Nepřítomni členové výboru: 
Mgr.Ludmila Štvánová 
 
Schválený program: 
1) Schválení programu a volba ověřovatele zápisu 
2) Změny zřizovacích listin příspěvkových organizací v působnosti odboru SMS 

MHMP 
- Vyšší odborná škola ekonomická a Obchodní akademie, Kollárova 5, Praha 8 

      - Botanická zahrada  hl. m. Prahy  
- Gymnázium, Postupická 3150, Praha 4 
- Střední odborná škola stavební a zahradnická, Učňovská 1, Praha 9 
- Dětský domov a Školní jídelna, Smržovská 77,  Praha 9 – Klánovice  

3) Plnění Koncepce pražského speciálního školství (2008 -2012) 
4) Plnění Koncepce péče o ohrožené děti na území HMP (2009-2012)  
5) Představení koncepčních návrhů pro následující období v souvislosti 

s koncepčními záměry ČR v oblasti náhradní rodinné výchovy  
- ředitelka DD Klánovice Mgr. Dana Kuchtová 
- ředitel DD Dolní Počernice Bc. Martin Lněnička  

6)   Zpráva o akcích Řemeslo žije a Schola Pragensia 
7)  Informace – Volební řád pro volby do školské rady a doplnění Školských rad  
8)  Různé – seznámení se situací v ZŠ a MŠ při FN Motol, vystoupení zástupců 
 

 
-----     -----     ----- 

 
 
Jednání výboru zahájila a řídila předsedkyně Výboru pro výchovu a vzdělávání 
Andrea Vlásenková a konstatovala, že výbor je usnášeníschopný. Jako ověřovatele 
zápisu určila Mgr. Martu Semelovou. 
 



 

 

Ad 1) Předsedkyně výboru předložila návrh programu a navrhla doplnit bod č.8) 
Různé o vystoupení zástupců ZŠ a MŠ při FN Motol ve věci seznámení se situací 
v této škole. 
 

Hlasování:   
pro - proti - zdržel se 

           8   -   0     -    0 
 
Dále na žádost paní radní Chudomelové byl navržen další bod jednání výboru a to 
tisk č. R- 09321 k záměru SMS MHMP na realizaci  veřejné zakázky „ZŠ Vachkova 
P10 Přístavba školy“ Základní škola, Praha 10,Vachkova 941.  
 

Hlasování: 
pro - proti - zdržel se 

         2   -   0     -   6 
Upravený program jednání výboru byl schválen. 
 

Hlasování:   
pro - proti - zdržel se 

           8   -   0     -    0 
 
 
Ad 2) Radní Chudomelová přeložila  návrhy změn zřizovací listin: 

- Vyšší odborná škola ekonomická a Obchodní akademie, Kollárova 5, Praha 8 
      - Botanická zahrada  hl. m. Prahy  

- Gymnázium, Postupická 3150, Praha 4 
- Střední odborná škola stavební a zahradnická, Učňovská 1, Praha 9 
- Dětský domov a Školní jídelna, Smržovská 77,  Praha 9 – Klánovice 

 
Na dotaz R. Petruse ve věci pozemků Botanické zahrady hl.m. Prahy reagovala 
ředitelka Mgr. Bidlová. 
Výbor doporučuje předložené změny zřizovacích listin ke schválení Radě hl.m. 
Prahy. 

 
Hlasování:   

pro - proti - zdržel se 
           8   -   0     -    0 
 

Ad 3) PaedDr. Štréblová, ved.odd. speciální školství SMS MHMP seznámila členy 
výboru s plněním Koncepce pražského speciální školství (2008 – 2012), která byla 
schválena usnesením ZHMP č.20/59 dne 30.10.2008.   
Výbor bere na vědomí předložené plnění. 

 
Hlasování:   

pro - proti - zdržel se 
           8  -   0     -    0 

 
Ad 4) PaedDr. Štréblová, ved.odd. speciální školství SMS MHMP seznámila členy 
výboru s plněním Koncepce péče o ohrožené děti na území HMP (2009 - 2012), 
která byla schválena usnesením ZHMP č. 28/26 ze dne 18. 6. 2009. 
Výbor bere na vědomí předložené plnění. 

 
Hlasování:   



 

 

pro - proti - zdržel se 
           7   -   0     -    0 

 
Ad 5) Ředitelka DD Klánovice Mgr. Kuchtová, omluvila ředitele DD Dolní Počernice 
Bc. Lněničku a představila návrh koncepce v oblasti rodinné výchovy v souvislosti 
s koncepčními záměry ČR v této oblasti. 
A. Vlásenková poděkovala za představení navržené koncepce a doporučuje 
zpracovat materiál vč. financování, připomínkovat a poté seznámit členy výboru. 
Výbor bude schvalovat koncepci a doporučovat Radě HMP a ZHMP ke schválení. 
M. Semelová vznesla dotaz ohledně zkušeností s profesionálními pěstouny, Dr. 
Štréblová sdělila, že v této oblasti ještě není dokončena legislativa.   
Nám. Kabický upozornil na vymezení kompetenci z hlediska kraje .  
M. Semelová doporučuje spolupráci v oblasti školství, sociální a zdravotnictví, tak 
aby mohl být vyvíjen tlak na MPSV ČR. 
 
Ad 6) Radní Chudomelová shrnula projekt Řemeslo žije! II a sdělila, že tento projekt 
letos v červnu 2013 končí.  
Během 14 dnů bude připraven nový projekt Plánu dlouhodobé podpory odborného 
školství. S tímto projektem bude výbor seznámen.  
 
Ad 7) Materiál  k Volebnímu řádu pro volby do školských rad je přesun na další 
jednání výboru včetně emailu od paní H. Poláškové, Kukelská 3, P 9  
Předsedkyně Vlásenková navrhla do školské rady SPŠ na Proseku, Novoborská 2, P 
9 p. Pavla Malého. 
Radní Chudomelová navrhuje do školské rady Gymnázium, U Libeňského zámku 1, 
P 8 p. Lukáše Manharta. 
 

Hlasování:   
pro - proti - zdržel se 

           8   -   0     -    0 
 
Ad 8) Dle schválené programu k tomuto bodu vystoupily zástupci ZŠ a MŠ při FN 
Motol (M. Kučerová, M. Švábová), které seznámily členy výboru s nesouhlasným 
jednáním ředitelky Mgr. Průchové. 
Výbor doporučuje na další jednání přizvat ředitelku  ZŠ a MŠ při FN Motol a zástupce 
učitelského sboru.  
 
  
Další řádné jednání výboru bude  15. 4. 2013 od 15,00 hodin v zasedací místnosti 
Nová rada, Mariánské nám., Praha 1.  
 
 
 
………………………………………………… 
Andrea Vlásenková, předsedkyně Výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP 
 
 
 
………………………………………………... 
Mgr. Marta Semelová, ověřovatelka zápisu 
 
 
 



 

 

………………………………………………... 
Petra Pechová, zapisovatelka  
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